
Geachte Raadsleden, Burgermeester en wethouders, 
 
Ik wil graag deze mail sturen om te vragen naar overleg over de situatie rondom de ontsluiting 
richting de Lage Wal. 
 
Ik vermoed dat er nu weer gedacht word om de hoge wal af te sluiten voor auto s. 
 
In het nieuwe bestemmingsplan dat er hopelijk snel komt is er een goede oplossing bedacht waar dit 
probleem is opgelost, tot de hoek hoge en lage wal.  
Ik wil de raad vragen om vooral te kijken naar een goed fiets/wandelpad vanaf het einde vd hoge wal 
of nog mooier als er een fietspad meer langs het water komt te liggen en aansluit bij de boulevard bij 
de huizen, los van de huidige hoge wal. 
 
Ook wil ik meegeven dat de 3 versmallingen op de lage wal met de “ogen” in de weg niet als positief 
is ervaren, volgens vooral de fietsers die het daardoor gevaarlijker vinden. 
 
Steek energie en geld in ontsluiting waar we de toekomst mee in kunnen. Ik wil graag meedenken 
natuurlijk, ook als bewoner. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
  
 
 


